



GREAT ROC

CAPITAL SECURITIES LIMITED

鴻鵬資本證券有限公司

A Wholly-owned subsidiary of UKF (Holdings) Limited (HKEX stock code 1468)
英裘(控股)有限公司之全資附屬公司 (香港交易所上市編號1468)

香港灣仔港灣道1號會展廣場辦公大樓44樓
44/F, Convention Plaza Office Tower,
1 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong
電話 Tel : (852) 3423 0000
傳真 Fax : (852) 3423 0099
電郵 Email : settlement@greatroc.com.hk
網站 Website: www.greatroc.com.hk

STANDARD SETTLEMENT INSTRUCTION

Fund Deposit & Withdrawal Instruction

Settlement amount can be deposited in Cash / Cashier's Order / Cheque or Bank Transfer to the Great Roc Capital Securities Limited, the banks are as follows:

Hong Kong Dollar (HKD)

- (1) Bank Name : The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
Bank Code : 004
A/C No : 848-327235-292
A/C Name : Great Roc Capital Securities Limited – Clients A/C
Swift Code : HSBCHKHCHKH

Renminbi (CNY)

- (1) Bank Name : The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
Bank Code : 004
A/C No : 848-327235-285
A/C Name : Great Roc Capital Securities Limited – Clients A/C
Swift Code : HSBCHKHCHKH

USD

- (1) Bank Name : The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
Bank Code : 004
A/C No : 848-327235-274
A/C Name : Great Roc Capital Securities Limited – Clients A/C
Swift Code : HSBCHKHCHKH

Please fax the Bank Pay-in slip or Payment Advice together with your Account Name and Account Number to our Settlement Department at (852) 3423 0039 before 4:00 p.m. HK Time on the same day.

Under normal circumstances, the Company will not accept third party cheque and will not issued cheque payable to third party.

CCASS Settlement Instruction

For deposit or for settlement of Hong Kong Equities, please arrange to deposit/settle the shares through "CCASS" on value date under advice to us as follows:

Participant Name : Great Roc Capital Securities Limited
Participant ID : B01927
Contact person of Participant : Okami Chiu / Yan Yiu
Contact telephone No : (852) 3423 0035 / (852) 3423 0034
E-mail : settlement@greatroc.com.hk



GREAT ROC

CAPITAL SECURITIES LIMITED

鴻鵬資本證券有限公司

A Wholly-owned subsidiary of UKF (Holdings) Limited (HKEX stock code 1468)
英表(控股)有限公司之全資附屬公司 (香港交易所上市編號1468)

香港灣仔港灣道1號會展廣場辦公大樓44樓
44/F, Convention Plaza Office Tower,
1 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong
電話 Tel : (852) 3423 0000
傳真 Fax : (852) 3423 0099
電郵 Email : settlement@greatroc.com.hk
網站 Website: www.greatroc.com.hk

證券交收指示

存款及提款指示

閣下可以以現金/本票/支票或電匯付款予鴻鵬資本證券有限公司，銀行資料如下：

港幣

- (1) 銀行名稱 : 香港上海滙豐銀行香港有限公司
銀行編號 : 004
戶口號碼 : 848-327235-292
戶口名稱 : 鴻鵬資本證券有限公司
SWIFT 代號: HSBCHKHHHKH

人民幣

- (1) 銀行名稱 : 香港上海滙豐銀行香港有限公司
銀行編號 : 004
戶口號碼 : 848-327235-285
戶口名稱 : 鴻鵬資本證券有限公司
SWIFT 代號: HSBCHKHHHKH

美金

- (1) 銀行名稱 : 香港上海滙豐銀行香港有限公司
銀行編號 : 004
戶口號碼 : 848-327235-274
戶口名稱 : 鴻鵬資本證券有限公司
SWIFT 代號: HSBCHKHHHKH

請於香港時間當日下午四時前將入數紙或匯款通知書及註明閣下之帳戶名稱及帳戶號碼並傳真至交收部，傳真號碼:(852) 3423 0039。

在一般情況下，本公司不會接納第三者之支票，亦不會發出以第三者為抬頭的支票。

中央結算交收指示

如在結算日通過 CCASS (中央結算系統) 存入或提取香港股票於下列之參與者編號，並通知本公司：

- 參與者名稱 : 鴻鵬資本證券有限公司
參與者編號 : B01927
參與者之聯絡人 : Okami Chiu / Yan Yiu
聯絡人電話 : (852) 3423 0035 / (852) 3423 0034
電郵 : settlement@greatroc.com.hk